
6. ČLANEK 

TEMA: LETOS BO ZELENJAVE VEČ 

Kupci zelenjave se vedno bolj zavedajo, kako pomembno je kakšnega izvora je 
zelenjava. Zanimivo je, da so začeli tudi veletrgovci povpraševati po domači 
zelenjavi. Vendar odkupujejo po zelo zelo nizki ceni. Letos bo pridelava na 
enakih, ali celo večjih površinah kot v zadnjih nekaj letih. Zato se pričakuje tudi 
več pridelkov. Posledično pa bodo pridelovalci zelenjave povečali količino svojih 
pridelkov. Edino neznano vprašanje pa je, ali se bodo veletrgovci in pridelovalci 
uspeli dogovoriti o ceni, ki bo sprejemljiva za obe strani. Velik problem je na 
štajerskem, kjer je zelo malo interesa za odkup zelenjave. Težava pa je tudi ta, 
da so zadruge in kmetje zelo slabo povezani, kar pa zelo dobro izkoriščajo 
veletrgovci, ki izsiljujejo s cenami. Zelo pa je pomembno, da posamezen 
pridelovalec nima samo ene vrste zelenjave. Mora jih imeti več, ker veletrgovci 
izsiljujejo s cenami in tako se določene artikle splača proizvajati, vrednost  
določenih artiklov pa lahko spravijo na čisti minimum in imamo pri tem izgubo.  

 

Na primorskem pa je kar 20 % več površin z zelenjavo več kot prejšnja leta. 
Zaradi velikega zanimanja s strani trgovcev se po lanski poletni in zimski 
zelenjavi nihče od pridelovalcev ni odločil za zmanjšanje pridelovalnih površin. 
Nekateri bodo pridelovali na istih površinah, nekateri pa bodo te površine še 
razširili.  Mogoče je vzrok tudi to, da so bile lani odkupne cene res nekoliko 
boljše kot leta poprej. Zanimivo pa je tudi, da bo med pridelovalci tudi nekaj 
povsem novih pridelovalcev, katerih bi bilo sicer lahko še več, če bi bilo na 
primorskem več kmetijskih pridelovalnih površin. Na primorskem bo zelenjave 
vedno več, če bodo le pogoji  dobri in če bodo veletrgovci ponudili boljše 
odkupne cene. Predvsem pa si primorci želijo, da bi ponovno zaživel domači 
primorski paradižnik. 

 

Vir: Kmečki glas, 20.3.2013 

 

 


